
Zápisnica
z 2.rokovania Obecného zastupite|'stva v Marianke,

konaného dňa 13.04.2011 o 17,00 hod. v sobášnej miestnosti obecného úradu

Prítomní:
podl'a prezenčnej listiny
Program rokovania:
viď. Pozvánka
K bodul: Prezencia, otvorenie rokovania
Drul-ré rokovanie oZ dřn 13.04'2011 otvoril starosta obce JUDr.Radovan Jurika, kto{ý privítal
prítonmých poslancov a ostatných prítomných a skonštatoval, že obecné zastupiteťstvo je uznášania
schopné.
K bodu 2: Vo|'ba členov návrhovej komisie' určenie zapisovatel'a a overovate|'ov
- za členov návrhovej komisie boli navrbnutí: Ing.Arch.Pavel Gašparovič a Edita Radačovská
uznesenle c.zu I Il z- l Hlasovanie: za:6 proti:0 zdržal sa:0
- za zapisovateťa určil starosta Evu Némethovú, pracovníčku obecného úradu
- za overovatel'ov zápisnice starosta určil poslancov: Ing.Marcela Porgesa a Maria Bubniča
K bodu 3: Návrh na schvá|enie programu zasadnutia, alebo jeho zmeny
Starosta oboznámil prítomných s programom rokovania a s navrhnutou zmenou programu'
poslanec Jozef Kráť navrhol stiahnuť z programu bod č. 8 a 9
Hlasovanie za zmenl programu.' za.' 2 proti: 4 zdrŽal sa: 0
Starosta . prednesený pozmeňovací návrh nebol schválený.
Hlasovanie za póvodný navrhnutý program rokovania: za.4 ptoti:l zdtža| sa:7
Uznesenie č.2011/2-2
K bodu 4: Kontrola uznesení z predchádzajúcich rokovaní
PredloŽila hlavná konholórka obce pani Helena Turčanová.
Vyhodnotenie plnenia uznesení tvori prílohu tejto zápisnice.
Uznesenie č'201I/2-3 Hlasovanie: za:6 proti:0. zdržal sa: 0
starosta požiadal poslanca Jozefa Krá[a, aby predniesol informatívnu správu o súčasnom stave
vyuŽívania inÍbrmačných nástrojov v pósobnosti obce a návrhy na riešenie.
Poslanec Jozef Král'
l).Mariatál, spravodaj obce - opakovane upozornil, že nie je používaná reprodukcia ockannej
známky
- navrhuje povinne používať ochrannú známku
- navrhuje vydávať spravodaj 4 až 6x ročne
- vytvoriť funkciu ,,redaktor.., ktorý spolu s grafikom spravodaj zostaví (určiť odmenu)- spracovat' štatút spravodaja
- pre vydávanie spravodaja nie je potrebné vývorenie redakčnej rady
2).webová strrínka www. marianka. sk
. n9wh-9je vylepšit' strrínku, lyhlásiť výberové konarrie na áotovitel'a novej webovej striínky obce. aktualizáciu striínky rozdeliť medzi viacerých pracovníkov
3 ).webová stránka www.visit.marianka.sk
- súčasne je stránka neprístupná, striíryrka bola vývorená ako súčasť projektu: Podpora cestovného
ruchu v obci Marianka prostredníctvom propagačno.informačných nastrojov..- nuuiho;" zarnerať sa
na novťt webovú stránku obce , ktorá má bý propagáciou cestovného ruchu obce a druhý projekt
podporujúci cestovný ruch v Marianke' použiť propagačné brožúry, letríky a informačné tabule
4).InÍbkanál v systéme káblovej televízie
-prepracovať technické riešenie, pre jednotlivé bloky informácii vytvoriť samostatnú slučku



1/
-5).Miestny rozhias
.je najoperatívnej ší prostriedok obce, do budúcnosti by bolo vhodné zaviest'miestny roálas aj do
nových lokalít, alebo zaviesť bezdrótový miestny rozhlas v celej obci
6).Uradná tabďa obce
- zverejnit' na úradnej tabuli organizačnú štruktúru obce
7.Infokiosk pri vchode do exercičného domu
-treba technické riešenie, aby bol infokiosok použiteťný pre obec
8).Infokiosk pri vchode do obecného úradu
- infokioskje v súčasnom stave technického riešenia pre obec nepouŽiteťný, obec musí uqýchlene
riešit'tento stav
(prišiel poslanec Július Dubovský)
poslanec Ing.Arch.Pavel Gašparovič vyjadril súhlasné stanovisko k návrhu spracovať štatut
Spravodaja, k frrnkcii redaktora a grafika - pokial' to obci umožnia finančné prostriedky, používať
ochrannú zniímku, zaviest'v celej obci bezdrótoqý rozhlas, infokanál_ súhlasí so slučkou pre
jednotlivé bloky, umiestnenie infokiosku na konečnej zastávke autobusov, upozomil, že Spravodaj
tvorí len doplnkovú funkciu k webovej stránke obci
-redakčná rada je potrebná
-periodicita vydávania spravodaja stačí 3 x ročne
Uznesenie č.201|l2-4 Hlasovanie: za:5 proti:0 zdrža] sa:2
K bodu 5: Informácia o činnosti obecného úradu a orgánov obce od pos|edného rokovania
obecného zastupite|'stva Obce Marianka
staÍosta
-24 '3 '201,1 bola opakovane vyhlásená užšia súťažna zhotovitel'a projektovej dokumentácie,
geodetických prác novej kanalizačnej siete v obci Marianka, predchádzajúca súťaž bola zrušená z
dóvodu porušenia zm|wný ch závžizkov póvodných partnerov.
obci Marianka bol poskýnutý NFP vo qýške 2,2 mi1. Eur na stavbu Marianka-Splašková
kanalizácia a z toho dóvodu-obec Marianka zahájila trojmesačnú kampaň proti nelegálnemu
vypúšťanie odpadoýclr vód a v mesiaci apri|l zača|avydávat'pokuty ob1vatel'om' ktorí porušujú
zákon
-účelom je, aby občania neporušovali zákon, aby sa prihlasovali na napojenie na kanalizáciu, na
vývoz odpadových vód
-obec Žiada obyvatel'ov, aby si podali prilrlášku na kanalizačnú prípojku a prispeli sumou 350,.Eur
za vybudovanie kanalizačnej prípojky v časti pod komunikáciou
- obec Marianka podala Žiadosť na MF SR o poskytnutie dotácie na rekonštrukciu obecného úradu
a verejného osvetlenia
- obec Marianka v zmysle zrikona dala spracovať projekt na výstavbu zberného dvora, obec
požiadala písomne občanov na výkup pozemkov v daných lokalitách, nestretla sa s poiozumením,- obec Marianka v marci 2011 oslovila cirkev na majetkoprávne vysporiadanie pozemkov pod
miestnymi komunikáciami
- obec Marianka uzatvorila nájomnú zmluvu s cirkvou na základe, ktorej bude verejnosti od
1.05.20l 1 sprístupnená exercičná zríhrada
-Kraj ský pamiatkový úrad schválil osadenie kamenných lavičiek v areály exercičnej zábrady- bola vyhlásená verejná obchodná sút'až na dodávatel'a geodetikých prác-polohopisné a
výškopisné zamerania ulíc Kapatská, Budovateťská a Šturova pr". majetkoirávne vysporiadanie
častí súkromných pozemkov a pre vyhotovenie projektovej dokumenácie ónoanitou 

^
-obec Marianka vyhrala súdny spor vo veci vlastníctva j ednej nehnuteťnosti pod futbalovým
ihriskom
.zahájila informačnú kampaň na prihlásenie sa k trvalému pobytu-BILBoARDE pri vstupe doMarianky
-obec získala reklamné a propagaěné plochy pred potravinami pána Maria Bubniča.v rámci výzvy protipovodňových aktivít obec daia spracovať náčrl projektového zámeni



revitalizácia krajiny a úpravy vodohospodárskyxch pomerov
- obec pripravuje podmienky pre zhotoviteťa asfaltového povrchu na homej časti Karpatskej ulice,
pre1o vyzýva občanov, aby sa v tejto časti pripojili čo najskór na vodovodnú a kanalizačnú prípojku
.obec Marianka po viacerých rokovaniach so spoločnosťou Avantínus Development vo vecl
kanalizácie Tálky a škodami spósobenými na Šturovej ulici sa nedospelo k Žiadnej dohode
-obec Marianka zahájila trojmesačnú kampaň proti nelegálnemu nakladaniu s komunálnymi
odpadmi najmá v záhradkárskych osadách a na stavbách, obec začala v mesiaci apríli vydávať
pokuty všetkým poplatníkom, ktorí i naďalej porušujú ziíkon
-obec začala v Spoločenskom dome opravné práce na prasknutom vodovodnom potrubí, statické
skúšky preukrta|i Že je možné sfunkčniť priestory SD
poslanec lng. A rch.Gašparovič
navrhol k umiestňovaniu bilboardov prijať VZN
Uznesenie č.201I/2-5 Hlasovanie. za:I proti:O zdrŽal sa: 0
K bodu 6: Interpe|ácie poslancov
-neboli vznesené
K bodu 7: Za|oženie obchodnej spoločnosti v zmysle $11 ods.4 písm.l.) zákona o obecnom
zriad'ení, schvá|enie štatutárneho zástupcu obchodnej spoloěnosti a schvá|enie vkladu
majetku obce do zák|adného imania zak]adanej obchodnej spoločnosti v zmysle č|.4A ods. 7
Predloži1 starosta
Dóvodová správa tvorí prílohu tejto ápisnice.
Za prvých konateťov Spoločnosti sú navrhnutí JUDr'Radovan Jurika a PaedDr'Július DubovskÝ.
Za prvých členov dozomej rady: Miírio Bubnič, Ing.Arch.Pavel Gašparovič, Jozef Kráť,
Ing.Marcel Porges, Edita Radačovská a Ján Sand.
Poslanec Jozef Král' a poslanec Ján Sand odmietli členstvo vdozornej rade.
Vklad majetku obce do základného imania Spoločnosti je 5000,- Eur
ZaIoženie obchodnej spoločnosti - Uznesenie č,.2OLI|2-6 Hlasovanie: za: 5 oroti: O zdrža| sa: 2
Znenie zaU||adateťskej listiny - Uznesenie é.201Il2-7 Hlasovanie: za: 6 p,oii. 0 zdrža| sa: 1
Vklad majetku obce do ziíkladného imania _ Uznesenie č. 20I1l2-8 Hlasovanie: za: 6 proti: 0
zdrŽal sa: ]
K bodu 8:VZN o dani za psa, dani za užívanie verejného pňestranstva o dani za ubytovanie,
dani za nevýherné hracie prístroje
starosta
navrhnutý poplatok za psa po zapracovaní pripomienok je 10 Eur,-
VZN 1/201 1tvorí prílohu tejto zápisnice.
Uznesenie č,2011l2-9 Hlasovanie: za:5 proti:0 zdtža| sa:2
K bodu 9: YZN 2t2011o povo|eni zvláštneho uživania miestnych komunikácií a verejných
priestranstiev na rízemí obce Marianka
yZN 2l20I1 tvorí prílohu tejto zápisnice.
Uznesenie č'2O11l2'Io Hlasovanie: za:5, proti:0 zdrŽa| sa:2
K bodul0: Rózne
poslanec Kráť
doplnok č.1 a doplnok č.2 k Rokovaciemu poriadku oZ v Marianke
doplnok č.1 _ zabezpeéiť každému obyvateÍovi obce a návšter,níkovi webovej stránky materrály,
ktoré budú predmetom rokovania oZ
doplnok č.2 - zverejniť overenú ápisnicu na webovej stránke obce
Uznesenie č.2011/2-11 Hlasovanie: za:6 ptoti:O zdržal sa :1
d'alej navrhol starostovi nadviazať kontakt sostaÍostom mesta Budišov nad Budišovkou' vyplýva
z'o Zm\uvy o partnerskej spolupráci
poslanec Július Dubovský súhlasí s nadviazaním kontaktu
Naplnenie zmluvy o partnerskej spolupráci - Uzn esenieč. 201112-12 Fllasovanie: za.'1 proÍi: 0
zdržal sa: 0



Nadviazat' kontakt So Starostom mesta Budišov nad Budišovkou
tJznesenie č.2011/2-13 Hlasovanie: za:7 ptoti..0 zdržal sa: 0
posIancc Ing'Pal e l  GaŠparovič
navrhol premiestnit' kontajner na sklo z kriŽovatky Budovatel'ská-Štúrova ulica na iné miesto z
dóvodu znečist'ovanie okolia kaplnky Sv. Floriánka
umiestnit' dopravnú značku na Štúrovu ulicu zníŽenie rýchlosti 2Okrn,lhod.
kedy sa začnú opravoval.v]irlky na Budovate|skei ulici
oslolil.správu ciest oprara výlkov na štátnej cesie pri benzínovej pumpe V Záhorskej BysLrici
starosta
upozornil občanov, že obec dopláca na separovaný zber
zníženie rýchlos1i nechce odsúhlasiť príslušný dopravný inšpektorát
výtlky sa budú opravovať ažbude priaznivé počasie
K bodu:11 Diskusia
poslanec Mário Bubnič
spýtal sa, či móže obec prispievať dóchodcom na obedy
poslanec Ing.Marcel Porges navrhol otváracie hodiny na Pošte v Marianke od ó'30 hod.
Ir-rjl. Miroslav Švorc
so zaloŽením obchodnej Spoločnosti súhlasí
poukázal na prasknutú klenbu v kaplnke Sv. Floriána
rrar rhoI rieŠ jt. majetkoprávne probÉmy v lokalite Bane
poukázal na nelegálnu skládku v bývalom kamenolome
srarosta
Ing.Milan Kopačka sa zúčastňuje na konaniach v Malackách na obvodnom irade ŽP
pán Jan Chudík
riešit' nefunkčné verejné osvetlenie na Agátovej ulici
slarosta
osvetlenie nemáme v majetku obce
pán Peter Holý. Tomáš Mikláš a Jaroslav Šišolak
treba rieŠiť opravu verejného osvetlenia
upozomili, na návrh riešiť budovanie juŽnej cesty cez Agátovú ulicu, že ulica je súkromným
pozemkom viacerých vlastníkov
pani Zuzana Pírová
spýtala sa. či je Borinská ulica miestnou komunikáciou
starosta
Borinská ulica nespíňa parameter miestnej komunikácie
navrhla obmedziť pohyb rodičov a detí v areály zák|adnej školy, počas pobýu žiakov ZŠ a detí MŠna školskom ihrisku
starosta
dvakrát denne bude školský areá| lzatvorený v určitom čase počas pobytu žiakov a detí z MŠ
od 1 .mája bude pre verejnosť otv orená zěůtada exercičného domu
K bodu 12: Záver
Starosta poďakoval prítomným za účasť a diskusné prispevky a rokovanie ukončil.

V Marianke:27.04.2011

Overovatelia zápisnice: Mário Bubnič
Ing. Marcel porges

Nénrethová


	Zápisnica.PDF
	Zápisnica0001.PDF



